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PROCES – VERBAL NR.196 
încheiat astăzi, 28 septembrie 2023, 

în şedinţa ordinară a Consiliului Judeţean Argeş 
 

        La orele 12.00, domnul Ion Mînzînă, Preşedintele Consiliului Judeţean 
Argeş a deschis lucrările şedinţei ordinare, care s-a desfășurat fizic dar și prin 
mijloace electronice (on-line). La această ședință au participat 33 de consilieri 
județeni, dintre care 14 au fost prezenți fizic și 19 conectați pe platforma pusă la 
dispoziție de către Consiliul Județean Argeș, fiind absent motivat domnul 
vicepreședinte Marius Florinel Nicolaescu, deci şedinţa este statutară. 
      La şedinţă a participat de drept dl Ionel Voica, Secretarul General al 
Judeţului Argeş şi din partea aparatului de specialitate al consiliului judeţean:  
dna Carmen Mocanu, director executiv Direcția Economică, dna Eliza Rădulescu, 
șef Serviciul Resurse Umane, dna Roxana Stoenescu, director executiv Direcția 
Cultură, Turism și Tineret,  dl Alin Stoicea, director Direcția Tehnică, dl Sorin 
Ivașcu, director executiv Direcția Strategii Sinteze Proiecte cu Finanțare 
Internațională, Alina Nicolau, director general Direcția Autonomă Județeană de 
Drumuri Argeș, Elena Iagăr, manager Centrul Județean de Cultură și Arte Argeș.  

      Menționăm că domnul Nicolae Tudose s-a conectat și și-a exercitat dreptul 
la vot începând cu punctul nr. 16 de pe ordinea de zi – Hotărârea nr.  276. 

Dl Președinte Ion Mînzînă – Bună ziua, bine v-am găsit. Începem cu prezența. 
Mînzînă Ion prezent, dl Bughiu Adrian Dumitru?  

Dl vicepreședinte Adrian-Dumitru Bughiu – Prezent! 

Dl Președinte Ion Mînzînă  - Dl Nicolaescu Marius Florinel? Este la o conferință 
la Sibiu. Dl Bălan Iosif Bogdan? 

Dl consilier județean Iosif Bogdan Bălan – Prezent! 

Dl Președinte Ion Mînzînă  - Dl Bărbuceanu Mihail Dorin? 

Dl consilier județean Mihail Dorin Bărbuceanu – Prezent! 
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Dl Președinte Ion Mînzînă - Dl David Bogdan Angelin ?  

Dl consilier județean Bogdan Angelin David – Prezent! 

Dl Președinte Ion Mînzînă  - Dl David Emilian? 

Dl consilier județean Emilian David -  Prezent! 

Dl Președinte Ion Mînzînă  - Dl Deaconescu Valentin Ion?  

Dl consilier județean Valentin Ion Deaconescu – Prezent! 

Dl Președinte Ion Mînzînă  - Dl Enache Valentin-Viorel ? 

Dl consilier județean Valentin –Viorel Enache – Prezent! 

Dl Președinte Ion Mînzînă   - Dl Ghiță Cosmin Constantin? 

Dl consilier județean Cosmin Constantin Ghiță – Prezent! 

Dl Președinte Ion Mînzînă  - Dl Grecu Dumitru ?  

Dl consilier județean Dumitru Grecu – Prezent! Și aș vrea să fac precizarea că nu 
sunt în țară, am un semnal foarte prost și este posibil să se întrerupă convorbirea 
și atunci voturile mele o să le dea Bogdan Ivan. Mulțumesc! 

Dl Președinte Ion Mînzînă -  Da, da, am înțeles.Dl Iacșa Aurel ? 

Dl consilier județean Aurel Iacșa -  Prezent! 

Dl Președinte Ion Mînzînă  - Dl Iana Ion ? 

Dl consilier județean Ion Iana – Prezent!  

Dl Președinte Ion Mînzînă  - Dl Ilie Ion? 

Dl consilier județean Ion Ilie – Prezent! 

Dl Președinte Ion Mînzînă – Dna  Ionescu Marilena Steluța?  

Dna consilier județean Marilena Steluta Ionescu – Prezent! 

Dl Președinte Ion Mînzînă – Dna Ioniță Marina Monalisa! 

Dna consilier județean Marina Monalisa Ioniță – Prezent! 

Dl Președinte Ion Mînzînă  - Dl Istrate Ion ? 

Dl consilier județean Ion Istrate -  Prezent!  
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Dl Președinte Ion Mînzînă – Dl Ivan Marius Bogdan? 

Dl consilier județean Marius Bogdan Ivan – Prezent! 

Dl Președinte Ion Mînzînă – Dl Jinga Valerian? 

Dl consilier județean Valerian Jinga – Prezent! 

Dl Președinte Ion Mînzînă – Lupaș Diana-Elena? 

Dna consilier județean Diana-Elena Lupaș - Prezent! 

Dl Președinte Ion Mînzînă   - Dl Mîndroc Cătălin-Viorel?   

Dl consilier județean Cătălin-Viorel Mîndroc  - Prezent !  

Dl Președinte Ion Mînzînă – Dl Nae Eugen? 

Dl consilier județean Eugen Nae – Prezent! 

Dl Președinte Ion Mînzînă  - Dl Negoescu Vasile?   

Dl consilier județean Vasile Negoescu  - Prezent! 

Dl Președinte Ion Mînzînă   - Dna Nicolescu Nicoleta Tatiana ? 

Dna consilier județean Nicoleta Tatiana Nicolescu– Prezent! 

Dl Președinte Ion Mînzînă –  Dna Nițoiu Ramona - Corina ? 

Dna consilier județean Ramona Corina Nițoiu – Prezent! 

Dl Președinte Ion Mînzînă   - Dl  Pîrvu Marius ? 

Dl consilier județean Marius Pîrvu - Prezent!  

Dl Președinte Ion Mînzînă  - Dna Popa Elena Cristina ? 

Dna consilier județean Elena Cristina Popa – Prezent! 

Dl Președinte Ion Mînzînă – Dl Popa Florentin-Marius? 

Dl consilier județean Florentin-Marius Popa – Prezent! 

Dl Președinte Ion Mînzînă – Dl Sofianu Narcis-Ionuț ?  

Dl consilier județean Narcis-Ionuț Sofianu – Prezent! 

Dl Președinte Ion Mînzînă  - Dl Stana Stelian? 
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Dl consilier județean Steliana Stana – Prezent! 

Dl Președinte Ion Mînzînă - Dl Ștefan Alexandru-Mihai ?  

Dl consilier județean Alexandru Mihai Ștefan – Prezent! 

Dl Președinte Ion Mînzînă – Tică Manuel?  

Dl consilier județean Manuel Tică – Prezent! 

Dl Președinte Ion Mînzînă - Dl Tudose Nicolae?  Dna Turturoiu Liliana Maria ? 

Dna consilier județean Turturoiu Liliana Maria – Prezent! 

Dl Președinte Ion Mînzînă – Zidaru Cristian- George! 

 

Dl Președinte Ion Mînzînă  – Stimați colegi, ați luat la cunoștință de ordinea de zi 
de astăzi. Dacă aveți discuții și comentarii pe marginea ordinii de zi? Dacă sunteți 
de acord cu ordinea de zi și cu suplimentarea pe care noi am introdus-o pe ordinea 
de zi de astăzi? Voturi împotrivă ? Abțineri? Vă mulțumesc. 

 

- I- 

 

      Trecându-se la punctul I al ordinii de zi - Procesul - verbal al şedinţei 
extraordinare cu convocare de îndată a Consiliului Judeţean Argeş din data de 
17.08.2023. 

   Dl Preşedinte Ion Mînzînă - Discuții? Voturi împotrivă? Abțineri?  

   Vă mulțumesc!        
   Procesul verbal mai sus menţionat a fost votat în unanimitate.   

   

 

 

- II  - 

       Trecându-se la punctul II al ordinii de zi – Procesul - verbal al şedinţei 
extraordinare a Consiliului Judeţean Argeş din data de 22.08.2023. 



5 

 

   Dl Preşedinte Ion Mînzînă - Discuții? Voturi împotrivă? Abțineri?  

   Vă mulțumesc!        
   Procesul verbal mai sus menţionat a fost votat în unanimitate.   

 

 
- III  - 

 
      Trecându-se la punctul III al ordinii de zi – Procesul - verbal al şedinţei 
ordinare a Consiliului Judeţean Argeş din data de 31.08.2023.  

Dl Preşedinte Ion Mînzînă – Discuții? Voturi împotrivă? Abțineri?  

 Vă mulțumesc!        
  Procesul verbal mai sus menţionat a fost votat în unanimitate.   

 

 
- IV  - 

 
      Trecându-se la punctul IV al ordinii de zi – Procesul - verbal al şedinţei 
extraordinare cu convocare de îndată a Consiliului Judeţean. 
  
Dl Preşedinte Ion Mînzînă – Discuții? Voturi împotrivă? Abțineri?  

 Vă mulțumesc! 

 Procesul verbal mai sus menţionat a fost votat în unanimitate.   

 
 

 

- V - 

 
     Trecându-se la punctul V al ordinii de zi – Proiect de hotărâre privind 
aprobarea Statului de funcții al Spitalului Județean de Urgență Pitești. 

Dl Preşedinte Ion Mînzînă – Discuții? Voturi împotrivă? Abțineri?  
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 Vă mulțumesc! 

 Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 
 S-a adoptat Hotărârea nr. 265. 

                                  

 

- VI  - 

       Trecându-se la punctul VI al ordinii de zi – Proiect de hotărâre privind 
aprobarea Statului de funcții al Spitalului de Psihiatrie „Sf. Maria” Vedea. 

Dl Preşedinte Ion Mînzînă – Voturi împotrivă? Abțineri? Vă mulțumesc. 

 
 Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 
 S-a adoptat Hotărârea nr. 266. 

 
 

- VII  - 

 
       Trecându-se la punctul VII al ordinii de zi – Proiect de hotărâre privind 
aprobarea Statului de funcții al Unității de Asistență Medico-Socială Rucăr. 

Dl Preşedinte Ion Mînzînă – Dl Preşedinte Ion Mînzînă – Discuții? Vă rog! 

Dl consilier  județean Marius – Bogdan Ivan – Permiteți-mi să vă mulțumesc, să 
vă spun că apreciez faptul că ședințele se desfășoară într-o astfel de manieră, 
astfel încât să putem fi auziți și online, chiar dacă suntem în sală, apreciez, se ține 
cont de dorințele consilierilor, dar nu în ultimul rând, e normalitate. În al doilea 
rând referitor la acest punct de pe ordinea de zi,  după cum știți, atât eu cât și 
colegul meu, dl Dumitru Grecu, am atras atenția de nenumărate ori, cu privire la 
costurile foarte mari  pe care aceste centre le au, au fost nenumărate discuții că se 
vor găsi tot felul de soluții pentru eficientizarea acestor costuri. Din păcate nu am 
văzut nicio acțiune concretă în acest sens, măcar până o să analizăm posibilitatea 
aceasta, noi, consilierii Pro-România, ne abținem la toate punctele care vor fi cu 
referire la aceste centre. Deci în consecință la acest punct, atât eu cât și dl 
Dumitru Grecu, dacă se poate lua în considerare bine, dacă nu, nu. Ne abținem! 
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Dl Preşedinte Ion Mînzînă – Vă multumesc, domnule Ivan, am înțeles punctul 
dumneavoastră de vedere, aș fi și eu de acord, dar există o situație prin care putem 
să reducem cheltuielile, creșterea numărului de persoane asistate, dar la ora 
aceasta  există o discuție cu un UAMS, tot așa cu o finanțare pentru a reface o 
clădire care ar duce la creșterea numărul de persoane, solicitări există, acestea 
sunt costurile. Dacă mai există o dorință din partea dumneavoastră și poate vă dați 
concursul la a face o analiză să vedem care sunt costurile la UAMS-urile din 
România, nu trebuie să ne raportăm noi la noi,  în general din cunoștințele pe care 
le am, sunt acolo in grafic, pe partea de cheltuieli stăm mai bine, am cheltuieli 
mai mici.  

Dl consilier  județean Marius – Bogdan Ivan – Încă o intervenție, dacă îmi 
permiteți, au fost de-a lungul timpului evocate câteva posibile rezolvări ale 
acestor probleme, poate ca la nivelul executivului consiliului județean se 
analizează, mă refer aici la o unitate centralizată de achiziții publice, mă refer aici 
la centralizarea zonei de management al acestor unități astfel încât să nu mai 
avem atâți coordonatori, directori și funcții de conducere, să avem funcțiile de 
conducere cumva centralizate la consiliul județean, iar pe de altă parte, referitor la 
comparația cu costurile din alte județe, a fost o discuție, din câte țin minte anul 
trecut, ca o delegație a Consiliului Județean Argeș să mearga în vizită într-un 
județ, știu că la vremea respectivă era în discuție Bacăul acolo unde au fost luate 
niște măsuri și au fost eficientizate costurile într-un mod dramatic, în sensul că au 
fost scăzute cu 30% . Mulțumesc. 

Dl Preşedinte Ion Mînzînă – Prima și a treia parcă se pot rezolva, a doua 
niciodată. Suntem deschiși în continuare.  

Am fost împreună martorii la ceea ce a însemnat reducerea cheltuielilor la toate 
nivelurile și, datorită dumneavoastră, județul Argeș este unul dintre județele care 
are 45% cheltuieli de funcționare și 55 % pentru dezvoltare, lucrul acesta l-am 
făcut împreună, asta este și dorința mea, asta este și dorința guvernului, și nu ce s-
a spus la un moment dat că vreau să angajez 50 de oameni la consiliu. O greșeală 
de-a mea că n-am făcut-o. Alte județe cu altă culoare politică au dublu angajați. 
Probabil acolo, dl Ivan cu tot respectul, nimeni nu-și pune problema de reducerea 
cheltuielilor. Vă mulțumesc mult de tot. Voturi împotrivă ? Abțineri? Se abține dl 
Ivan și cu voia dumneavoastră dl Grecu.  Vă mulțumesc!  

Proiectul de hotărâre a fost votat cu 32 de voturi ,,pentru” si 2 voturi,,împotrivă”  
(domnii consilieri județeni Marius-Bogdan Ivan și Dumitru Grecu ). 
S-a adoptat Hotărârea nr. 267. 
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- VIII  - 

 
       Trecându-se la punctul VIII al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind 
aprobarea Organigramei, a Statului de funcții și a Regulamentului de organizare 
și funcționare ale Serviciului Public Judetean Salvamont Argeș.  

Dl Președinte Ion Mînzînă  - Discuții? Voturi împotrivă ? Abțineri?  

Vă mulțumesc. 

Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 
S-a adoptat Hotărârea nr. 268. 

 
 

- IX  - 

 
       Trecându-se la punctul IX al ordinii de zi – Proiect de hotărâre privind 
aprobarea Statului de funcții al Teatrului ,,Alexandru Davila” Pitești.  

Dl Președinte Ion Mînzînă – Discuții ? Voturi împotrivă? Abțineri?  

Vă mulțumesc. 

 Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 
 S-a adoptat Hotărârea nr. 269. 

 
 

- X  - 

 
     Trecându-se la punctul X al ordinii de zi – Proiect de hotărâre privind 
actualizarea componenței nominale a Comisiei pentru Protecția Copilului Argeș. 

Dl Președinte Ion Mînzînă –   Discuții ? Voturi împotrivă? Abțineri?  

Vă mulțumesc. 

 Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 
 S-a adoptat Hotărârea nr. 270. 
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- XI  - 

       Trecându-se la punctul XI al ordinii de zi – Proiect de hotărâre privind 
înființarea Centrului de Îngrijire și Asistență (CIA) Pitești în subordinea Direcției 
Generale de Asistență Socială și Protectia Copilului Argeș, prin restructurarea 
actualului Centru de Îngrijire și Asistență (CIA) Pitești.  

 Dl Preşedinte Ion Mînzînă – Discuții? Voturi împotrivă? Abțineri?  

 Vă mulțumesc! 

 Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 
 S-a adoptat Hotărârea nr. 271. 

 

 
- XII  - 

       Trecându-se la punctul XII al ordinii de zi -  Proiect de hotărâre privind 
aprobarea Regulamentului de Organizare şi Funcţionare al serviciului social 
Centrul de Îngrijire şi Asistenţă (CIA) Piteşti (înființat prin restructurarea 
vechiului Centru de Îngrijire și Asistență Pitești) 

Dl Preşedinte Ion Mînzînă – Discuții? Voturi împotrivă? Abțineri?  

 Vă mulțumesc! 

 Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 
 S-a adoptat Hotărârea nr. 272. 

 
 
 
 

- XIII  - 

 
       Trecându-se la punctul XIII al ordinii de zi – Proiect de hotărâre privind 
aprobarea Statelor de funcții ale unor unități aflate în subordinea Direcției 
Generale de Asistență Socială și Protecția Copilului Argeș.  
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 Dl Preşedinte Ion Mînzînă – Discuții? Voturi împotrivă? Abțineri? Vă 
mulțumesc. 

 Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 
 S-a adoptat Hotărârea nr. 273. 

 

- XIV  - 

 
       Trecându-se la punctul XIV al ordinii de zi – Proiect de hotărâre privind 
aprobarea Regulamentelor de Organizare și Funcționare ale unor servicii sociale 
din cadrul Direcției Generale de Asistență Socială și Protecția Copilului Argeș.  

Dl Preşedinte Ion Mînzînă –Discuții? Voturi împotrivă? Abțineri? Vă mulțumesc. 

 

 Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 
 S-a adoptat Hotărârea nr. 274. 

 

- XV  - 

 
      Trecându-se la punctul XV al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind 
aprobarea Planului de școlarizare al Secției Școala Populară de Arte și Meserii 
Pitești din cadrul Centrului Județean de Cultură și Arte Argeș, pentru anul școlar 
2023-2024.  

Dl Preşedinte Ion Mînzînă - Discuții? Voturi împotrivă? Abțineri?  Vă 
mulțumesc! 

 Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 
 S-a adoptat Hotărârea nr. 275. 

 
- XVI  - 

 
       Trecându-se la punctul XVI al ordinii de zi – Proiect de hotărâre privind 
aprobarea încheierii Acordului de Asociere între Județul Argeș și Camera de 
Comerț, Industrie și Agricultură Argeș. 
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Dl Preşedinte Ion Mînzînă – Discuții? Voturi împotrivă? Abțineri?  

Vă mulțumesc. 

Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 
S-a adoptat Hotărârea nr. 276. 

 

- XVII – 

       Trecându-se la punctul XVII al ordinii de zi –  Proiect de hotărâre privind 
asumarea responsabilității de către Consiliul Județean Argeș de organizare şi 
derulare a procedurilor de atribuire a contractelor/acordurilor-cadru pentru 
achiziţia produselor şi a contractelor/acordurilor-cadru de prestare a serviciilor 
pentru derularea măsurilor educative, aferente Programului pentru școli al 
României, pentru perioada 2023-2029.  

Dl Președinte Ion Mînzînă – Discuții? Voturi împotrivă? Abțineri?  

Vă mulțumesc. 

Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 
 S-a adoptat Hotărârea nr. 277. 

 

 

- XVIII  - 

 
       Trecându-se la punctul XVIII al ordinii de zi – Proiect de hotărâre privind 
desemnarea reprezentanților Consiliului Județean Argeș în Consiliile de 
Administrație, precum și în Comisiile pentru evaluarea și asigurarea calității ale 
unităților de învățământ special și la Centrul Județean de Resurse și Asistență 
Educațională Argeș. 

Dl Preşedinte Ion Mînzînă - Discuții?  

 
Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 
S-a adoptat Hotărârea nr. 278. 

  
- XIX  - 
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       Trecându-se la punctul XIX al ordinii de zi – Proiect de hotărâre privind 
desemnarea reprezentanților Consiliului Județean Argeș în Comisia de Orientare 
Școlară și Profesională și în Comisia de Contestații din cadrul Centrului Judeţean 
de Resurse şi Asistenţă Educaţională Argeş. 

Dl Președinte Ion Mînzînă – Discuții ? Voturi împotrivă? Abțineri?  

Vă mulțumesc. 

Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate.   
 S-a adoptat Hotărârea nr. 279. 
 
 
 

- XX  - 

 
       Trecându-se la punctul XX al ordinii de zi – Proiect de hotărâre privind 
aprobarea Devizului general actualizat, a bugetului proiectului actualizat și a 
surselor de finantare actualizate pentru proiectul “Creşterea eficienţei energetice a 
Palatului Administrativ, situat în Piteşti, Piaţa Vasile Milea, nr.1, judeţul Argeş”. 
 
Dl Preşedinte Ion Mînzînă - Discuții? Voturi împotrivă? Abțineri? 

Vă mulțumesc! 

 Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate.   
 S-a adoptat Hotărârea nr. 280. 
         

 

- XXI  - 

 
       Trecându-se la punctul XXI al ordinii de zi – Proiect de hotărâre privind 
aprobarea Devizului General revizuit, Bugetul proiectului revizuit și Sursele de 
finanțare revizuite pentru proiectul cu titlul “Restaurarea Galeriei de Artă ”Rudolf 
Schweitzer - Cumpăna”- consolidarea, protejarea şi valorificarea patrimoniului 
cultural”- cod SMIS 116332. 
 
Dl Preşedinte Ion Mînzînă – Discuții? Vă rog! 
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Dl consilier  județean Marius – Bogdan Ivan – O să fiu foarte scurt, după cum 
știți, atât eu cât și colegul meu dl Grecu, am fost de la început de acord cu această 
investiție, care este o investiție bună pentru județul Argeș, dar în ascepțiunea 
noastră costul acestei investiții de 4 milioane de euro pentru o clădire de 
aproximativ de 700m pătrați desfășurați mi s-a părut foarte mare. Este dreptul 
nostru ca și consilieri județeni să ne abținem, poate că există argumente din punct 
de vedere tehnic, dar noi ca oameni care lucrăm în domeniul privat, nu suntem 
împăcați cu aceasta sumă în raport cu suprafața acestei clădiri istorice, într-
adevăr, mai ales că de exemplu, cum am spus și la comisie, foarte aproape vis-a 
vis se află Colegiul Brătianu, care de asemenea este o clădire istorică și a fost 
reabilitată cu 2 milioane de euro. Această sumă, 4 milioane de euro, nouă ni se 
pare una foarte mare, în consecință ne abținem.  

Dl Preşedinte Ion Mînzînă - Da, vă mulțumesc, mie nu mi se pare nici mare și 
nici mică, pentru că nu mă pricep, nu sunt specialist, nici măcar nu-mi pun 
problema vreodată, din păcate va trebui să mărim costurile acolo pentru că s-a 
descoperit după decopertarea a mii de elemente care țin de patrimoniul național. 
Lucrurile acestea sunt stabilite de comisii specializate care știu ce înseamnă 
refacerea unei clădiri de patrimoniu. Bucuria mea pleacă de la faptul că am plecat 
la drum cu o firmă total neserioasă, ca să nu spun formată din  elemente ce nu-și 
au locul în Uniunea Euopeană și acum suntem aproape să ducem la sfârșit acest 
proiect, cred  totuși că afirmația dumneavoastră se raportează și la alte clădiri de 
patrimoniu aflate în stadiu de degradare în care se află Galeria de Artă Rudolf 
Schweitzer-Cumpăna. Dumneavoastră aveți tot dreptul să vă manifestați punctul 
de vedere, de abținere. Din punctul nostrum, lucrurile merg bine și foarte bine și 
asta ne bucură. Alte discuții? Voturi împotrivă? Abțineri? Vă mulțumesc. 

Dl consilier județean Nicolae Tudose – Domnule Președinte, am reușit să mă 
conectez, sunt prezent, nu știu dacă m-ați luat în considerare, n-am putut să mă 
conectez. 

Dl Preşedinte Ion Mînzînă – Domnule Tudose, aveți grijă la sănătatea 
dumneavoastră, ați avut o perioadă în care n-ați putut intra în transmisiune directă 
cu noi, cei prezenți aici în sală. Mulțumesc mult.  

Proiectul de hotărâre a fost votat cu 32 de voturi ,,pentru” si 2 voturi,,împotrivă”  
(domnii consilieri județeni Marius-Bogdan Ivan și Dumitru Grecu ). 
S-a adoptat Hotărârea nr.281. 
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   - XXII  - 

 
       Trecându-se la punctul XXII al ordinii de zi – Proiect de hotărâre privind 
aprobarea Devizului General actualizat și a indicatorilor tehnicoeconomici pentru 
obiectivul de investiții „Pod pe DJ703 H Curtea de Argeș (DN 7C) – Valea 
Danului – Cepari, km 0+597, L= 152 m, în comuna Valea Danului”. 
 
Dl Preşedinte Ion Mînzînă – Discuții?  

Dl consilier  județean Marius – Bogdan Ivan – Așa cum am discutat și la comisie, 
nu se prezintă întotdeauna ajustări ale prețului, i-am rugat frumos pe cei de la 
aparatul tehnic să nu le mai spună ajustări, din păcate niciodată, dar niciodată  de 
când sunt consilier județean, în ultimii 3 ani, nu au avut loc ajustări și în jos, ci 
numai în sus. Să le spun plusuri, sume în plus, să le spună oricum, dar nu ajustări. 
Cuvântul ajustări are și dimensiunea de minus, nu numai de plus. Ținând cont de 
faptul că totdeauna lucrurile s-au dus în sus și niciodată nu am văzut într-adevăr 
niște economii, că a fost un punct mai devreme unde au fost niște economii care 
imediat au fost redistribuite tot în cadrul contractului la tot felul de alte capitole, 
tinând cont de situația economică, ținând cont de tot ce se întâmplă și cum toată 
lumea caută să facă economii în zona administrativă, dacă vreți și în zona privată, 
noi consilierii Pro-România considerăm că și în cazul acestor contracte ar trebui 
să căutăm să facem economii și nu s-a venit întotdeauna cu ajustări în plus ale 
contractului, de aceea și la acest punct și la toate punctele, care vor fi referitoare 
la astfel de investiții cu ajustări în plus, adică cu plusuri, cu cheltuieli în plus ale 
consiliului județean, ne vom abține. Vă mulțumesc.  

Dl Preşedinte Ion Mînzînă – Și eu vă mulțumesc. Vă rog! 

Dl consilier județean Eugen Nae – Aș ruga pe doamna Alina Nicolau, să se ocupe 
de plombarea acestui drum pe suprafața dinspre Poiana Lacului și Cocu, fiindcă 
este deplorabilă, această suprafață, nu se mai poate circula. Mulțumesc. 

Dl Preşedinte Ion Mînzînă – Îmi permiteți o întrebare, domnule Nae? Da ? Vis-a 
vis de de plombări. Prețurile au crescut la plombarea gropilor de pe drumurile 
județene sau au crescut ? În ultimii 3-4 ani!   

Dl consilier județean Eugen Nae – În mod normal au crescut. 

Dl Preşedinte Ion Mînzînă – Vă mulțumesc mult, deci o ajustare negativă, căci 
cea pozitivă e în minus.  
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Dl consilier județean Eugen Nae – Poate găsim o formulă, domnule Președinte, să 
intervenim.  

Dl Preşedinte Ion Mînzînă – Da, domnule Ivan, am înțeles punctul 
dumneavoastră de vedere. Am formulat o întrebare pentru dl Nae, dacă  am fi citit 
pe undeva că prețurile într-un anumit domeniu ar fi scăzut, mi-aș fi pus și eu 
problema să intrăm cu o ajustare pozitivă în minus.  

Dl consilier județean Manuel Tică  - N-au scăzut la alimente?  

Dl Preşedinte Ion Mînzînă – Prin reducerea TVA-ului și prin impunerea statului, 
ceea ce este cu totul altceva. Sunteți liberal de marcă. 

Dl consilier județean Manuel Tică – Au scăzut pe hârtie, că în magazine nu a 
scăzut nimic. 

Dl Preşedinte Ion Mînzînă – Vedeți?  Nici pe hârtie nu facem.  

Dl consilier  județean Marius – Bogdan Ivan – Domnule Președinte, dacă îmi mai 
permiteți o singură  intervenție,  vă mulțumesc frumos, am rugat direcțiile de 
specialitate, pe doamna Nicolau,  poate în felul acesta ne dăm seama mai bine, 
după cum știți, nu e niciun fel de alta conotație în tot ceea ce spun, chiar îmi 
doresc lucrurile să mearga bine,  am rugat să se facă o comparație, să facă un 
raport între cu cât pun ei în practică, societatea de drumuri a consiliului județean 
1 km pătrat de asfalt în condiții asemănătoare și cu cât îl cumpăra de la diverși 
antreprenori care licitează cu consiliul județean și poate în felul acesta vom 
observa că nu sunt diferențe sau poate vom observa că sunt diferențe și în felul 
acesta să ajustăm în sus sau în jos diferite…, că aici de exemplu, în acest caz este 
vorba de o valoare estimată, diferite valori estimate, diferite contracte și așa mai 
departe, poate ar fi o analiză interesantă, am avut această discuție acum câteva 
luni, îmi permit să o spun acum public, în plen, pentru că din păcate, așa cum a 
mai fost, am multe alte promisiuni ale diverșilor colegi, că vor aduce la cunoștință 
diferite informații, la care noi consilierii județeni putem avea acces și nu s-a 
întâmplat. Poate că acum dacă o spunem în plen, și poate cu dorință și cu voința 
dumneavoastră lucrurile se vor întâmpla astfel să ne îndreptăm către mai bine. 
Mulțumesc frumos.  

Dl Preşedinte Ion Mînzînă – Și eu vă mulțumesc. Spuneți-ne despre ce date aveți 
nevoie și vă dăm acces. Discuția aceasta se ține ca un colocviu așa, chemăm 
specialiști din toate domeniile și vedem cine se angajează să repare gropi, altul 
este prețul la covor asfaltic, altul este prețul la tot ceea ce înseamnă. Cel mai 
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costisitor lucru este să plombezi așa ceva, dar din păcate nu avem sumele 
necesare ca să punem covor asfaltic peste tot. Am face-o.  

Dl consilier județean Valerian Jinga – La Mățău! 

Dl Preşedinte Ion Mînzînă - La Mățău trebuie să se rezolve prima dată cu rețeaua 
de apă, nu ne apucăm să punem covor asfaltic și apoi să săpați dumneavoastră din 
nou. Am mare încredere în dumneavoastră, acolo ca cetățean  al localității Mățău, 
că veți lua toate măsurile ca lucrurile să meargă spre zona acesta. Vă mulțumesc. 
Voturi împotrivă ? Abțineri ? Vă mulțumesc.  

 Proiectul de hotărâre a fost votat cu 32 de voturi ,,pentru” si 2 voturi,,împotrivă”  
(domnii consilieri județeni Marius-Bogdan Ivan și Dumitru Grecu ). 
 S-a adoptat Hotărârea nr.282. 
 
 
 

- XXIII  - 

 
       Trecându-se la punctul XXIII al ordinii de zi – Proiect de hotărâre privind 
aprobarea valorii actualizate a cofinanțării pentru obiectivul de investiții „Pod pe 
DJ703 H Curtea de Argeş (DN 7C) – Valea Danului – Cepari, km 0+597, L= 152 
m, în comuna Valea Danului”. 
 
Dl Preşedinte Ion Mînzînă – Discuții? Voturi împotrivă ? Abțineri? Vă 
mulțumesc mult! 

Proiectul de hotărâre a fost votat cu 32 de voturi ,,pentru” si 2 voturi,,împotrivă”  
(domnii consilieri județeni Marius-Bogdan Ivan și Dumitru Grecu ). 
 S-a adoptat Hotărârea nr.283. 
 
 

- XXIV  - 

 
       Trecându-se la punctul XXIV al ordinii de zi – Proiect de hotărâre privind 
aprobarea Planului de acțiune și a Devizului estimativ pentru prevenirea și 
combaterea înzăpezirii și poleiului pe drumurile și podurile județene din județul 
Argeș, pentru iarna 2023 – 2024. 
 
Dl Preşedinte Ion Mînzînă - Discuții? Voturi împotrivă? Abțineri? Vă mulțumesc!  
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Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate.   
 S-a adoptat Hotărârea nr.284. 
 
 
 

- XXV  - 

 
       Trecându-se la punctul XXV al ordinii de zi – Proiect de hotărâre privind 
avizarea „Regulamentului activităților de salubrizare gestionate la nivelul 
județului Argeș, prin ADI Servsal Argeș”. 
 
Dl Preşedinte Ion Mînzînă - Discuții? Voturi împotrivă? Abțineri? Vă mulțumesc!  

Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate.   
 S-a adoptat Hotărârea nr.285. 
 
 
 
 

- XXVI  - 

 
       Trecându-se la punctul XXVI al ordinii de zi – Proiect de hotărâre privind 
completarea domeniului public al Judeţului Argeş. 
 
Dl Preşedinte Ion Mînzînă - Discuții? Voturi împotrivă? Abțineri? Vă mulțumesc!  

Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate.   
 S-a adoptat Hotărârea nr.286. 
 
 
 

- XXVII  - 

 
       Trecându-se la punctul XXVII al ordinii de zi – Proiect de hotărâre privind 
revocarea dreptului de administrare al Direcției Generale de Asistență Socială și 
Protecția Copilului Argeș asupra mijlocului fix (Dacia Logan), precum și 
scoaterea acestuia din funcțiune, în vederea casării/valorificării. 
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Dl Preşedinte Ion Mînzînă - Discuții? Voturi împotrivă? Abțineri? Vă mulțumesc!  

Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate.   
S-a adoptat Hotărârea nr.287. 
 
 
 
 

- XXVIII  - 

 
       Trecându-se la punctul XXVIII al ordinii de zi –  Proiect de hotărâre privind 
constituirea dreptului de administrare în favoarea Consiliului Local al Comunei 
Coșești, pe o perioadă de 6 luni asupra sectorului de drum din D.J. 731, de la km 
13+500 la km 13+565, în vederea realizării investiției “Asigurarea scurgerii 
apelor pluviale în punctul LA HAN, comuna Coșești, sat Păcioiu, județul Argeș”. 
 
Dl Preşedinte Ion Mînzînă - Discuții? Voturi împotrivă? Abțineri? Vă mulțumesc!  

Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate.   
S-a adoptat Hotărârea nr.288. 
 
 
 
 
 

- XXIX  - 

 
       Trecându-se la punctul XXIX al ordinii de zi – Proiect de hotărâre privind 
emiterea avizului în favoarea Unității Administrativ Teritoriale Cocu pentru 
aprobarea Normelor tehnice privind condiţiile de proiectare şi amplasare a 
construcţiilor, instalaţiilor şi a mijloacelor de publicitate în zona drumurilor de 
interes local. 
 
Dl Preşedinte Ion Mînzînă - Discuții? Voturi împotrivă? Abțineri? Vă mulțumesc!  

Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate.   
S-a adoptat Hotărârea nr.289. 
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- XXX  - 

 
       Trecându-se la punctul XXX al ordinii de zi –  Proiect de hotărâre privind 
emiterea avizului în favoarea Unității Administrativ Teritoriale Mioarele pentru 
aprobarea Normelor tehnice privind condiţiile de proiectare şi amplasare a 
construcţiilor, instalaţiilor şi a mijloacelor de publicitate în zona drumurilor de 
interes local. 
Dl Preşedinte Ion Mînzînă - Discuții? Voturi împotrivă? Abțineri? Vă mulțumesc!  

Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate.   
S-a adoptat Hotărârea nr.290. 

 

 

- XXXI  - 

 
       Trecându-se la punctul XXXI al ordinii de zi – Proiect de hotărâre privind 
emiterea avizului în favoarea Unității Administrativ Teritoriale Mozăceni pentru 
aprobarea Normelor tehnice privind condiţiile de proiectare şi amplasare a 
construcţiilor, instalaţiilor şi a mijloacelor de publicitate în zona drumurilor de 
interes local. 
 
Dl Preşedinte Ion Mînzînă - Discuții? Voturi împotrivă? Abțineri? Vă mulțumesc!  

Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate.   
S-a adoptat Hotărârea nr.291. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



20 

 

- XXXII  - 

 
       Trecându-se la punctul XXXII al ordinii de zi – Proiect de hotărâre privind 
aprobarea execuției bugetare la data de 30.06.2023 pentru activitatea Județului 
Argeș. 
 
Dl Preşedinte Ion Mînzînă - Discuții? Voturi împotrivă? Abțineri? Vă mulțumesc!  

Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate.   
S-a adoptat Hotărârea nr.292. 
 
 
 
 
 

- XXXIII - 

 
       Trecându-se la punctul XXXIII al ordinii de zi – Proiect de hotărâre privind 
actualizarea bugetului de venituri și cheltuieli al Județului Argeș, pe anul 2023. 
 

Dl Preşedinte Ion Mînzînă - Discuții? Voturi împotrivă? Abțineri? Vă mulțumesc!  

Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate.   
S-a adoptat Hotărârea nr.293. 
 
 
 
 
 

- XXXIV - 

 
       Trecându-se la punctul XXXIV al ordinii de zi – Proiect de hotărâre privind 
aprobarea Devizului general actualizat (Faza – PT), a Bugetului proiectului 
actualizat și a Surselor de finanțare actualizate pentru proiectul cu titlul 
“Modernizare DJ 503 Limita județului Dâmbovița – Slobozia – Rociu – Oarja – 
Cătanele (DJ 702 G – km 3+824) km 98+000 – 140+034 (42,034 km), în județul 
Argeș”. 
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Dl Preşedinte Ion Mînzînă – Vă abțineți?  

Dl consilier  județean Marius – Bogdan Ivan – Exact în spiritul a tot ceea ce am 
spus mai devreme cu ajustările în sus, la toate care au ajustările în sus de aici în 
colo. 

Dl Preşedinte Ion Mînzînă – Cred că ați discutat și ca om de business cu 
asfaltatorii României ? Vedeți că toate asfaltările României au crescut prețul 
dramatic.  

Dl consilier  județean Marius – Bogdan Ivan – Domnule Președinte, dl Stoicea, la 
ședința de comisie, a spus că sunt economii pe care dumnealui le-a făcut, care din 
păcate… 

Dl Preşedinte Ion Mînzînă – Acest proiect nu i se dă domnului Stoicea. 

Dl consilier  județean Marius – Bogdan Ivan – Am înțeles. Dar mă refer la 
investiții de drumuri. Dacă o să văd astfel de ecomonii și așa mai departe o să ne 
schimbăm viziunea în ceea ce privește voturile noastre, cu privire la aceste 
investiții, care întotdeauna au ajustări în sus. Până atunci, noi consilierii Pro-
România o să ne abținem, cu voia dumneavoastră. Vă mulțumesc frumos. 

Dl Preşedinte Ion Mînzînă – Am înțeles. Proiectul a trecut cu două abțineri.  

Proiectul de hotărâre a fost votat cu 32 de voturi ,,pentru” și 2 voturi ,,împotrivă”          
( domnii consilieri județeni Marius Bogdan Ivan și Dumitru Grecu ).    

S-a adoptat Hotărârea nr.294. 
 
 
 
 

- XXXV - 

 
       Trecându-se la punctul XXXV al ordinii de zi – Proiect de hotărâre privind 
aprobarea Proiectului Tehnic, a Detaliilor de Execuție, a Devizului General 
pentru proiectul cu titlul ”Renovarea energetic moderată pentru sediul Regiei 
Autonome Județene de Drumuri Argeș”. 
 
Dl Preşedinte Ion Mînzînă - Discuții? Voturi împotrivă? Abțineri? Vă mulțumesc!  

Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate.   
S-a adoptat Hotărârea nr.295. 
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- XXXVI  - 

 
       Trecându-se la punctul XXXVI al ordinii de zi – Proiect de hotărâre privind 
darea în administrare Regiei Autonome Județene de Drumuri Argeș R.A. a unui 
bun mobil aflat în patrimoniul Județului Argeș. 
 
Dl Preşedinte Ion Mînzînă - Este vorba de o freză care a fost cumpărată cu 
aprobarea consiliului județean. Voturi împotrivă? Abțineri? Vă mulțumesc!  

Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate.   
S-a adoptat Hotărârea nr.296. 
 
 
Dl Preşedinte Ion Mînzînă – Stimați colegi, ca întotdeauna,  vă mulțumesc pentru 
participare. Vă așteptăm în fiecare zi la sediul consiliul județean, dacă aveți 
probleme. Încă o dată, vă mulțumesc mult!  

 
Ședinţa s-a încheiat la ora 13.00.   

 

 

  P R E Ş E D I N T E, 

Ion MÎNZÎNĂ 
 
 

 
                                                  SECRETAR GENERAL AL JUDEŢULUI,  
                                                                                       
                                                                       Ionel VOICA 


